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ZAPISNIK 
SA 13. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
13. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 3. studenoga 2015. s početkom u 18:00 

sati u prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 

 
Sjednici su bili nazočni: 

 Gordana Šopić, predsjednica VMO 

 Sanja Crnković, zamjenica predsjednice VMO 

 Igor Sušić, član VMO 
 
Sjednici nisu bili nazočni: 

 Siniša Maroević, član VMO 

 Iva Sušić, član VMO 

 Marina Stamenković, tajnica (bolovanje) 
 

 
Usvajanje zapisnika sa 12. sjednice VMO Brajda-Dolac: 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen 
 

Sjednicu je otvorila Predsjednica VMO i predložila slijedeći: 
 
 
 

DNEVNI RED 
 
1. Razlika sredstava prioriteta iz 2014./2015. i 2015. godine  
2. Pripreme za proslavu Dana MO 
3. Pripreme za doček Djeda Božićnjaka 
4. Podnesci građana 
5. Tekuća komunalna problematika 
6. Razno 

 
 
Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 



AD 1  
Vijeće MO Brajda-Dolac raspravljalo je o raspodjeli razlike sredstava po prioritetima iz 
2014./2015. i 2015. godine u iznosu 43.534,21 kn. 
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac je jednoglasno prihvatilo odluku da se 11.402.96 kn s 
PDV-om utroše na stavku: Sanacija stubišta koje povezuju ulice Fiorella la 
Guardia i Blaža Polića. 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je jednoglasno prihvatilo odluku da se 32.131,25 kn s 
PDV-om utroše na stavku: Sanacija nogostupa na Trgu Žabica kod kućnog 
broja 7. 
 

 
AD 2 
Predsjednica Vijeća MO dala je na raspravu Vijeću MO prijedlog programa održavanja Dana 
Mjesnog odbora koja će se održati od srijede 25 do petka 27. studenog 2015. godine. 
 
Zaključak:  

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog da se u srijedu 25. 
studenog 2015. godine organizira Program iz područja sportsko-rekreacijskih 
aktivnosti: turnir u boćanju i turnir u kartanju (briškula i trešeta).  

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog da se u četvrtak 26. 
studenog 2015. godine od 10 do 12 sati, uz suradnju Gradskog aktiva Crvenog 
križa, organizira Program iz područja zdravstva: Mjerenje krvnog tlaka i šećera 
u krvi. 

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog da se u petak 27. 
studenog 2015. godine s početkom 17,30 sati održi Svečana sjednica VMO 
nakon koje slijedi zabavni program s istim izvođačima kao prošle godine. 
  

 
 
AD 3 
Predsjednica Vijeća MO dala je na raspravu Vijeću MO prijedlog održavanja Programa 
dočeka Djeda Božićnjaka u prosincu 2015. godine 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog da se Program dočeka 
Djeda Božićnjaka održi 16. prosinca 2015. godine s početkom u 17,30 u OŠ 
Dolac 

 Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedlog člana MO Igora Sušića 
da se prijave za darove održi od 15. studenog do 5. prosinca 2015.  
 

AD 4 
Predsjednica Vijeća MO Brajda-Dolac Gordana Šopić obavijestila je Vijeće MO o podnesku 
gospodina Mladena Peranića, Ive Marinkovića 2, o postavljanju betonskih gljiva na 4 lokacije 
u ulici Ive Marinkovića. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je podnesak primilo na znanje, te će isti proslijediti  
nadležnim službama.  
 

 
 
 



AD 5.1. 
Predsjednica VMO Brajda-Dolac obavijestila je Vijeće MO o Odobrenju Odjela gradske 
uprave za komunalni sustav o zahtjevu TD Rijeka promet d.d. Rijeka o izmjeni režima 
prometa u Ulici Ivana Pavla II na ulazu u garažu Zagrad B, postavljanju vertikalne i 
horizontalne signalizacije prema projektu „Prometno rješenje zapadnog ulaza u garažu 
Zagrad B“. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je Odobrenje primilo na znanje. 
 
AD 5.2. 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje Zahtjev o određivanju kasnijeg završetka 
radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „La Guardia“, F. la Guardie 23A. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je jednoglasno prihvatilo Zahtjev za kasnijim 
završetkom radnog vremena ugostiteljskog objekta caffe bara „La Guardia“. 

 
AD 5.3. 
Član Vijeća MO Brajda-Dolac Igor Sušić obavijestio je Vijeće MO da je u uličici između 
postolara i trgovine Tommy bespravno postavljen stupić koji priječi ulaz do skladišta 
Hrvatske pošte. 
 
Zaključak: 

 Vijeće MO Brajda-Dolac je podnesak primilo na znanje, te će isti proslijediti  
nadležnim službama.  

 
AD 6 
Nije bilo prijedloga 
 
 
 
Sjednica je završila u 20 h. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od tri (3) stranica. 
 
Zapisničar – Zamjenica predsjednice VMO  Predsjednica VMO Brajda-Dolac 
 Sanja Crnković  Gordana Šopić 


